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Boligudvalget

Til:

Dato:

Indenrigs- og socialministeren

22. september 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 201

Ministeren bedes kommentere vedhæftede henvendelse vedr. lejligheder, der 

ejes af City Apartment og oplyse, hvordan en huslejestigning kan være så stor 

som angivet - mere end en fordobling - i henhold til gældende lovgivning.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anita Knakkergaard (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anita.Knakkergaard@ft.dk og 

til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Nanna Westerby

formand
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